
Új napirendi pont 
7. számú előterjesztés 

Egyszerű többség 
 

ELŐTERJESZTÉS 
 

Dombóvár Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
2016. szeptember 15-i rendkívüli ülésére 

 
 

 
Tárgy:  Skate kerékpáros pálya JAM-csarnokba történő visszahelyezéséről 
 
 
Előterjesztő: Szabó Loránd polgármester 
 
 
Készítette: Polgármesteri Kabinet 
 
 
Tárgyalta:  Pénzügyi és Gazdasági Bizottság     
 

    
Tanácskozási joggal meghívott: - 
 
 
Készítő részéről ellenőrizte:  
   Enczel Istvánné csoportvezető, Polgármesteri Kabinet 
  
 
Költségvetési, pénzügyi-gazdálkodási szempontból ellenőrizte:  

Kovács Gyula, Pénzügyi Iroda vezetője 
 
 
Törvényességi szempontból ellenőrizte:  

Dr. Letenyei Róbert jegyző 
 
 
 

 

 

 

 

 



Tisztelt Képviselő-testület! 

Dombóvár Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 215/2016. (V.9.) Kt. 
határozatával többek között döntött arról, hogy a Dombóvár, Kinizsi utca 37. szám 
alatt található Jam-csarnok elnevezésű ingatlan területéről áthelyezi a kerékpáros skate 
pályaelemeket a Katonai József utcai Dombóvári Ifjúsági Sporttelep aszfaltos hátsó 
pályájára. Az áthelyezést a Dombóvári Város- és Lakásgazdálkodási Nkft. által 
elindított betonelem- és járdalapgyártó beruházás helyigénye indokolta. Sajnos a 
helyszínválasztás nem volt szerencsés, ugyanis a sporttelep környezetében élő lakók 
bejelentéssel éltek a pályahasználattal járó hangzavarok miatt. Ennek okán a 
képviselő-testület a 325/2016 (VI.30.) Kt. határozatával a skate pályának az egykori 
XXL disco területéhez tartozó használaton kívüli parkolóba történő átköltöztetéséről 
szavazott. E döntés azonban nem került végrehajtásra, mivel a pályát többségében 
használó D-ride Sport Egyesület nem támogatta a helyszínválasztást a terepviszonyok 
miatt. Ezt követően a volt kesztyűgyár melletti, jelenleg szintén használaton kívüli 
kézilabdapályára esett a választás, mely a EPOQ Kft. tulajdonában van. Az 
ügyvezetővel történt egyeztetésnek azonban nem lett eredménye, ugyanis nagyon 
magas, 80.000 Ft/hó bérleti díj ellenében biztosította volna a terület használatát.  
 
Mivel a városban nem sikerült olyan további helyszínt kiválasztani, mely a lakosság, a 
pályát használó fiatalok és az önkormányzat számára is elfogadható, ezért a 
pályaelemek Jam-csarnokba történő visszaszállítását javaslom, melyről a Dombóvári 
Város- és Lakásgazdálkodási Nkft. ügyvezetőjével is konzultáltam. Az áthelyezéssel 
járó szállítási költség bruttó 100-150.000 Ft körüli összeg. 
 
Kérem Képviselőtársaimat, hogy támogassák a határozati javaslat elfogadását! 
 

Határozati javaslat 
Kerékpáros skate pályaelemek JAM-csarnokba történő visszahelyezéséről 

 
1. Dombóvár Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 325/2016. (VI. 30.) 

Kt. határozatát visszavonja. 
 

2. A Képviselő-testület támogatja a skate kerékpáros pályaelemek Kinizsi u. 37. 
szám alatt található JAM-csarnokba történő visszahelyezését a Dombóvári 
Ifjúsági Sporttelepről, melynek költsége bruttó 100-150.000 Ft. 
 

Határid ő: 2016. október 15. – kerékpáros pályaelemek JAM-csarnokba történő 
áthelyezése 
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